
Protokoll Styrelsemöte Järavallsvägens samfällighetsförening 

 
Tid;   25 augusti 2014 

Plats; Birthe Strand/86 

 

Närvarande Ordinarie ledamöter Sven Gunnarsson, ordförande   

  

   Magnus Isaksson, sekreterare 

   Birthe Strand 

   Linda Sandringer  

   Bernth Browall, kassör  

 Suppleanter  Cecilia Wohltat 

  Bertil Mernsten   

    

1 Ordföranden förklarar mötet öppnat 

 

2 Dagordningen godkänns 

 

3 Föregående protokoll utan anmärkningar och läggs till handlingarna  

 
4     Rapporter.  

 Bertil presenterade förslag gällande elbilsuttag, tre alternativ som kommer presenteras 

på årsstämman.  

 

5 Torgdag hösten-14 

 Torgdag är 20 september. Styrelsen diskuterade även underhållet av gångar och 

område under sommaren.  

  

6 Ekonomi 

 Ekonomin är god, alla medlemmar har betalt in årsavgiften.  

 

7     Insatnet  

Ett erbjudande kommer till alla medlemmar under september från Insatnet. 

Information till alla medlemmar kommer på hemsidan, via mail samt lappar i 

brevlådorna 

 

8     Snöröjning 

Joakim Skyllermark, ordförande i snöröjningskommitén kommer presentera ett förslag 

för styrelsen på nästa styrelsemöte den 6/10-14 hos Brovall.  

 

Stökigt i sommar på Gyllins ängar  

Det diskuterades kring en del skadegörelse som skett under sommaren. Cecilia 

kontaktar Fältgruppen, Nattvandrare.  

   

 

9 Ordföranden tackar för dagens arbete och mötet avslutas 

 

 

 

Magnus Isaksson    Sven Gunnarsson 

Sekreterare     ordförande 

 


